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 תמצית הדיון

באחריות החלטה

 / הערות

 לו"ז

ב
 עד

 נגד

 :עדכונים 1

 נמצא בשלבי סיום -מועדון ותיקים . 

 החלפת מדי מים, הזוכה של של המועצה למכרז   יצא  -מוני מים
יך קבלת  הצעות מחיר מחברות , נמצאים בהלההינה חברת ארד דלי המועצה
 .ניםובה ביותר נלך איתם ונבצע החלפת מוטתן את ההצעה הימי שי .נוספות

לשעון של  נתקין מונה מים ראשי בגמל הראשי במקביל במהלך ההחלפה,
 מקורות על מנת לאמוד את הפחתים.

 אותו   לא תחזור למועצה. מחליפה ורדית  מתניה עוזב, -קהילתית  מלווה
 . תגיע לישיבת ועד היום  הדסה. יתכן והיא

 בטיפול מול  טרונושא ניקיון פתחי הניקוז של אולם הספ -אולם ספורט
+  קיון של הניקוזיםי, יבוצע ננבחר קבלן לתת מענה לנושא במועצה, החכ'ל
 .מענה לנושא ירשת יונים. בתקווה שזה  תותקן

 אחיד של  מטרוקציב בפהשנה יש להגיש ת -2023 תקציב
ביחד עם  ישובים מספר פיילוט של בוצע לאחר טמהפור  המועצה,

. המועצה המורכבת ממזכירי ישובים, עובדי מועצה וגורמים מקצועיים וועדה
 . 15.12.2022תקציב מאושר עד   ביקשה להגיש

כל ישוב   מהמועצה לקבל עבורלמועצה  ועד המזכירים הגיש בקשה
 .2023שיועבר במהלך שנת   התקציב  מה

יש תוספת להקצבות  בהמשך לפגישה עם יו'ר המועצה, נכון לרגע זה:
 .כל חודש ₪ 8500 של השוטפות

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 -הצעה לתוכנית יזמות 2
מסחרי בהתאם  ואיזור בריכה עם קאנטרי, 892הוצגה תוכנית יזמית על מגרש 

 לתב'ע.
 מאשר המשך בחינת הנושא. הועד :החלטה
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על ידי היזם ומנהל  הוצגה תוכנית ראשונית לתב'ע של היישוב, -לתב'עהצעה 

 רויקט.הפ

, פגישת המשך תהיה עם מהנדס ויעביר מסמך רשמי הערותיוהועד העיר את 

נייה ותכנון של השכונה החדשה מבוצעת מתוך ראיה ב .20.11המועצה ב

 לאחד את שתי השכונות יחד.קהילתית 
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 עדכוני יו'ר ועדות

 
 -ביטחון

באיזור הכיכר ותקנו י אל'ש.  100של   במצלמות אבטחה, תקצי -מצלמות
 ונה, מועדון הנוער וגן ג'יימי.שהרא

 ישנן תקלות חוזרות ונשנות, מבוצעת בחינה להחליף את כל המנגנון. -זרוע כניסה
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 -דת

ביחד  עם נציגי בה'כ שהתקיימה פגישהניתנה סקירה ל -ליישוב רב הועדה לאיתור

 .ם דוד ומתניה והדסה שמחליפה אותוע

לרב  לקדם הוצאת מכרזלפרסם לתושבים את תהליך איתור רב יישוב, ו :החלטה

 .היישוב
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 דוד

 

 

 בוצע

 
 חינוך- 

החל מהשנה לא ניתן לגבות דרך ועד הגנים או  ,םתשלומי הורים לגני הילדי
ירדה  חברה חיצונית, בעקבות לחץ של הורים במועצה, היישוב, ויש למועצה

את אופן  ה. בשנה הבאה המועצה תשנ6%ל  12%עמלת הגביה ותפעול מ
  .הגביה

קאשי   לול גביה מול המועצה ולהעביר להילהמס וועד הגנים צריכים לבחור
 .מנהלת הגנים

 
   

 
 'השפ- 

גם  לעבודות השוטפותבנוסף יטה, צוות האחזקה עובד הסתיימה שנת השמ
 .הכנת היישוב לחורף כולל לאחר שנת השמיטה ל גיזוםע

 
   

 

 

 תושביםמוזמנים, תפוצה: נוכחים, 


